

2019 冠狀病毒病學生及教職員確診染病

敬啟者：

本校於2022年2月28日獲家長及教職員通知確診2019冠狀病毒病，並已向衛生署衛生防護中心通報。確診人數如下：

教職員	3人
一年級	3人
二年級	3人
三年級	1人
四年級	2人
五年級	1人
六年級	2人

校方已按衛生防護中心的指示，加強校內的清潔及消毒工作。如有最新進展或其他個案，校方會儘快透過WhatsApp及myID Channel plus通知學生及其家長。

校方在此再三促請各位家長應依照衛生防護中心的健康指引，為預防冠狀病毒病採取合適的預防措施，詳情請瀏覽 <https://www.coronavirus.gov.hk/chi/health-advice.html>。如欲了解學校情況，可聯絡班主任或致電2476 2414向何詠深副校長查詢。



曾卓龍校長謹啟

二零二二年二月二十八日

註：請於3月2日（星期三）或之前簽覆電子回條

Coronavirus Disease 2019(COVID-19)
Student and Staff being a Confirmed Case of COVID-19

Dear Parents,

Our school was notified by parents and staff on 28th February, 2022 that they have been confirmed to be a case of COVID-19. We have also informed the Centre for Health Protection (CHP) of the Department of Health (DH). The number of confirmed cases is as follows:

Staff	3 people
P.1	3 students
P.2	3 students
P.3	1 student
P.4	2 students
P.5	1 student
P.6	2 students

Based on the advice provided by CHP, our school has strengthened the cleansing and disinfection of the school campus. If there is any latest development or other cases, we will inform parents and students of the latest situation through 'WhatsApp' and 'myID Channel plus' as early as possible.

Once again, our school would like to urge parents to put in place appropriate preventive measures to guard against the spread of COVID-19, based on the health advice from CHP. For details, please refer to <https://www.coronavirus.gov.hk/eng/health-advice.html>. For enquiries on situation of school, please contact our vice principal, Ms. Ho Wing Sum, at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal

Remarks:

Please sign the E-notice on or before 2nd March, 2022 (Wednesday).